

MINUTES OF PROCEEDINGS

WEDNESDAY, DECEMBER 6, 1989
(37)

[Text]

The Standing Committee on External Affairs and International Trade met at 4:44 o'clock p.m. this day, in Room 536 Wellington Building, the Chairman, John Bosley, presiding.

Members of the Committee present: Bill Blaikie, John Bosley, Jesse Flis, André Ouellet, Marcel Tremblay.

Acting Members present: Christine Stewart for Lloyd Axworthy.

In attendance: From the Library of Parliament: Gerry Schmitz. *From the Parliamentary Centre for Foreign Affairs and Foreign Trade:* Bob Miller, Greg Wirick, Consultants.

Witness: From the Department of External Affairs: W.T. Delworth, Canadian Ambassador to the Federal Republic of Germany.

The Committee resumed its consideration of East-West Relations, Recent Developments in Eastern Europe and the U.S.S.R. (See *Minutes of Proceedings and Evidence, Thursday, September 28, 1989, Issue No. 10*).

Mr. W.T. Delworth made statement and answered questions.

At 5:39 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Carol Chafe

Clerk of the Committee

PROCÈS-VERBAL

LE MERCREDI 6 DÉCEMBRE 1989
(37)

[Traduction]

Le Comité permanent des Affaires étrangères et du commerce extérieur se réunit aujourd'hui à 16 h 44, dans la pièce 536 de l'édifice Wellington, sous la présidence de John Bosley (*président*).

Membres du Comité présents: Bill Blaikie, John Bosley, Jesse Flis, André Ouellet, Marcel Tremblay.

Membre suppléant présent: Christine Stewart remplace Lloyd Axworthy.

Aussi présents: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement: Gerry Schmitz. Du Centre parlementaire pour les affaires étrangères et le commerce extérieur: Bob Miller et Greg Wirick, conseillers.

Témoin: Du ministère des Affaires extérieures: W.T. Delworth, ambassadeur du Canada en République fédérale d'Allemagne.

Le Comité reprend son étude des relations Est-Ouest: l'évolution de la situation en Europe de l'Est et en URSS (voir les *Procès-verbaux et témoignages du jeudi 28 septembre 1989, fascicule n° 10*).

M. W.T. Delworth fait un exposé et répond aux questions.

A 17 h 39, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

La greffière du Comité

Carol Chafe